



Instructions – Rental Declaration Form

This form is only available in one language, as English is the official language of the State of Florida, as defined in the constitutional documents.

- Download the form and complete it before the occupancy period: The fields can be filled out on-screen or manually. Signatures can also be provided electronically within the form or manually.
- All occupants and one property owner must sign this document.
- If more than two occupants will be present in the residence, use an additional form and complete it in the same manner.
- Once completed, the form can be printed and brought to the administration office of Highland Meadows Estates East or sent electronically to the address indicated on the form.

Instructions – Formulaire de déclaration de location

Ce formulaire n'est disponible qu'en une seule langue, l'anglais étant la langue officielle de l'État de la Floride, tel que défini dans les documents de Constitution.

- Téléchargez le formulaire et complétez-le avant la période d'occupation: Les cases peuvent être complétées à l'écran ou manuellement. Les signatures peuvent également être fournies électroniquement à même le formulaire ou manuellement.
- Tous les occupants et un propriétaire des lieux doivent signer ce document.
- Si plus de deux occupants doivent être présents dans la résidence, utilisez un autre formulaire et complétez-le de la même façon.
- Une fois complété, le formulaire peut être imprimé et apporté au bureau d'administration de Highland Meadows Estates East, ou expédié électroniquement à l'adresse indiquée sur le formulaire.